## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



太古可口可樂香港有限公司 Swire Coca-Cola HK Ltd.



製造業及工業服務

Manufacturing and Industrial Services

作為香港飲品行業的先驅,太古可口可樂香港有限公司致力改進其產品及日常營運模式,以減少對環境帶來的影響,並同時透過積極推動社區環保活動,實現可持續發展。

As a pioneer in the beverage industry in Hong Kong, Swire Coca-Cola HK Ltd. is committed to improving its products and daily operation in minimising environmental impacts and actively promoting environmental activities in the community to achieve sustainable development.



收集由沖洗樽身及過濾器所得的廢水,加以處理後用於生產線及冷卻塔,每年節省的工業用水平均達到約58 000 立方米。

Collecting wastewater generated from rinsing bottles and filters for treatment and then reusing it in the production lines and the cooling tower to achieve saving in annual industrial water by around 58 000 m<sup>3</sup> on average.



與環保組織及本地大學合作,於校園及私人屋苑設立PET塑膠 瓶回收站,同時舉辦一系列回收教育活動。

Collaborating with green groups and universities to set up waste PET collection stations and to organise a series of education programmes on recycling at campus and private housing estates.



以符合歐盟五期標準的車輛型號取代舊貨車,並透過 添置電動及混能車輛,減少碳足印。

Replacing aged trucks with Euro V complying models as well as procuring electric and hybrid vehicles to help reduce carbon footprint.